

No Sogneforening	
Mødetype	Bestyrelsesmøde
Mødedato / mødested	02.05.2022 i Sognehuset kl. 19.30.
Deltagere	Bodil Lauridsen Asger Holm Thomsen Per Pedersen Anton Andersen Alex Goerke Michael Mulbjerg Karin Lauridsen Sørensen
Fraværende	
Referent	Karin Lauridsen Sørensen
Dagsorden	Dagsorden 1. Lodtrækning om hvem der er valgt for 1 år og hvem der får fornøjelsen af 2 år ☺- Peter Møller gik ud før tid. 2. Siden sidst - Status på grillhytten - status på legepladsen, Bjerget. Officiel indvielse 18.06.2022. 3. Opfølgning på mødet den 7. april – status (har du et referat Asger?) sms fra Pernille Haubjerg - 4. Godkendelse og underskrivelse af referat – mappe laves - Karin? 5. Orientering og Sogneforeningens beføjelser og ansvarsområder 6. Status -Skade i asfalten. 7. Sponsor udvalg –skal der arrangeres et fælles møde for alle udvalg? er Rasmus stadig i udvalget? 8. Økonomi – varmeudgift, el udgift – skal el gennemgås? 9. Kommende aktiviteter – torsdag arbejdsaften Bjerget 05.05.2022, Sommerfest 16-18.06.2022, hvem deltager i arrangementet? 10. Fokus - Esben Midtiby skal det officielt meldes ud til Konnie og bekræftes af Esben. 11. Bordet rundt Næste møde er mandag den 13.06.2022 afholdes i Aktivitetshuset – hvem har en nøgle ?(juli – sommerferie) 01.08.2022

Pkt.	Kommentarer
1.	Michael Mulbjerg træder ind i bestyrelsen i stedet for Peter Møller, hvilket gør at han er valgt for 1 år. Alex Goerke og Anton Andersen har derfor en normal periode på 2 år.

Pkt.	Kommentarer
	Alex har sagt ja til at hjælpe med No Body.
2.	Grillhytten 1. etape færdig. Grill bestilt og betales af grillboys. Legepladsen færdig, indvielse 18.06.2022 i forbindelse med Sommerfesten. Karin kontakter Sara for pressemeddelelse til Radio Ringkøbing om indvielsen Da vi ikke kan få frigivet de sidste penge (20%) inden der er revideret regnskab på bjerget, har vi selv mange penge bundet i projektet.
3.	Det er pt. kun modtaget 2 "beskrivelser" på aktiviteter – en på mail og en håndskrevet. Michael kontakter Pernille om de vil være med til at arrangere fest til dilletant. Mappe laves når de forskellige udvalg har vendt tilbage med en beskrivelse - Karin.
4.	Mappen er lavet men afventer referater fra Asger og Camille
5.	Vi står for Sognehuset og Aktivitetshuset og skal forsøge at tage beslutninger og drive husene så godt og økonomisk så muligt.
6.	Einar har lappet den. Det holder. Vi gør ikke yderligere pt.
7.	Asger kontakter Pieth vedr. sponsorudvalget, som vi ser det pt. Er det nedlagt.
8.	Per har tjekket gasmåler – vi bruger kun 1/3 af hvad vi er sat til. Han kontakter udbyder og forsøger at få aconto ned. Per undrer sig over elforbruget, hos elektriker kan elmåler lånes for tjek af diverse. Per kontakter Jan Galsgaard om vinduerne til Aktivitetshuset er bestilt, eller skal de sættes i bero grundet økonomi. Løfte huslejen for de forskellige aktiviteter. Bodil kontakter "Fællesspisningsholdet" om det vil være ok at vi sætter mad til 75,00 kr. for voksne og fastholder prisen for børn på 25,00 kr. No Body bliver prisen hævet fra 80,00 kr. til 100,00 kr. pr. måned tilsvarende for 6 mdr. Folkedansere betaler 400,00 kr. pr gang, vores ønske er 650,00 efter sommerferien, Per har kontakten til dem. No Body der er lyset jævnlig tændt, når der ikke er nogen. Der skal laves ny lejekontrakt, da den stadig står til Sandy, kan vi måle på lejligheden? Har vi mulighed for at sætte huslejen op?
9.	Asger forventer at deltage torsdag.
10.	Per kontakter Esben og får endelig tilsagn til at han pr. 2023 vil stå for Fokus.
11.	Michael har kontaktet "Højhus video" Kenneth Højhus vedr. reklamefilm for Sognehuset kr. 1.500. Han aftaler selv med Kenneth, hvornår et skal optages. Helhedsplan – bestyrelsen kommer selv med forslag til næstegang, og derefter udvælger vi 8 – 10 punkter at arbejde videre med. Se evt. hvad Velling og Kloster har lavet. Vi skal blive meget bedre til at lave "Nyhedsbrev" til Radio Ringkøbing, så vi gør opmærksom på hvad der sker i No. Karin skal sende e-mail til diverse udvalg og opfordre dem til at benytte Radio Ringkøbing både før og efter et arrangement. Forslag om at lave en "Aktivitets væg" i sognehuset – som træ eller blæksprutte, hvor de forskellige udvalg får deres navne på, tænkt som oplysning til hvad der foregår i sognen. Bodil kontakter Hanne Nygård om hun kan lave træ/blæksprutte. Opsætning af knag til hvert toilet, vedtaget, torsdagsholdet får opgaven. 08.06.2022 kl. 19.00 afholder kommunen møde vedr. fibernet. Kage bages til arrangementet. Skal vi have Fjernvarme i No? Skal der laves et udvalg der arbejder med problematikken, kommunen skal orientere om hvad der er mulighed for inden ultimo 2022.